
KS Gradišče
UredHev Foersterjevega vrta - Ureditev Foersterjevega vrta ob

Rimski cesti v park in odprtje za javnost je bilo v planu že vrsto let.
Komisija za urejanje prostora in varstvo okolja in Komisija za komu-
nalne zadeve pri svetu KS Gradišče sta vložili veliko truda, da bi se fa
zamisel realizirala. Končno se je le nekaj premaknilo. Junija so se o
ureditvi Foersterjevega vrta pogovorili predstavniki občine Center,
predstavniki KS Gradišče, Komunalnega podjetja Ljubljana TOZD
Rast in ZIL enota Center. Sklenili so, da bodo uredili vrt na podlagi
potrjene dokumentacije in pridobljenih dovoljenj z nekaterimi korek-
cijami. Poti bodo peščene, brez robnikov. Makadamska bo tudi
povezava glavne poti proti strojni fakulteti. Javna razsvetljava bo
samo na obeh vhodih v park. Investitor - Zavod za izgradnjo Lju-
bljane je pričel z deli v septembru. Oela izvaja Komunalno podjetje
Ljubljana TOZO Rast.

• * *
Predsedstvo KK SZDL - Predsedstvo je na seji 16. septembra

obravnavalo priprave na volitve in programsko volilno sejo KK SZDL.
Člani predsedstva so se seznanili z delom Komisije za kadrovsko
koordinacijo in dali vrsto pobud, da bi delo steklo še bolj uspešno.
Sklenili so, da bo volilno programska konferenca KK SZDL med 20.
in 25. oktobrom in se dogovorili o pripravah nanjo. Člani predsedstva
so dobili tudi informacijo o pogovoru glede realizacije sklepov o
adaptaciji ambulante Mirje. Pogovor je bil 26. avgusta. Ugotovili so,
da zadevo v zvezi z ambulanto Mirje preveč zavlačujejo in da niso
uresničili prvotnega sklepa, da bodo vse delo opravili v poletnih
mesecih. • • •

Teden upokojencev - Društvo upokojencev v KS Gradišče je
pripravilo bogat program prireditev za »Teden upokojencev«.

- Priredili so izlet na Ptuj, ki je bil 26. septembra. Med potjo so si
ogledali kulturne in zgodovinske znamenitosti.

- Za svoje člane pripravlja društvo družabni večer v dvorani KS
(20. oktobra).

- Prav tako pripravlja društvo še izlet na Mali vrh nad Kamnikom
(17. oktobra).

Vsi člani društva so prejeli vabilo s podrobnim programom priredi-
tev in so se nanj tudi v velikem številu odzvali.

• • •
Premalo prostora v šoli - Srednja ekonomska šola Boris Kidrič

ima prostorske težave. Zasedena je do zadnjega kotička. Imajo 10
oddelkov prvega letnika, pouk teče v dveh turnusih od jutra do
poznega večera. Imajo še večerni turnus za študij ob delu. Urnik je
tako natrpan, da učilnic niti ne morejo dobro prezračiti. Imajo mnogo
učencev vozačev, ne morejo pa zanje urediti primerne prehrane.
Dijaki imajo le malico, ki jo nabavljajo v Maksimarketu. Šola nima ne
telovadnice, ne dvorišča in nobenega izhoda z druge strani, da bi
lahko učenci v primeru nesreče hitro zapustili poslopje. Tudi srednja
Šola za zdravstvene delavce nima niti telovadnice niti primernega
prostora za jedilnico. Dijaki se težko vključujejo v svobodne aktivno-
sti, ker imajo zelo natrpan urnik in so z delom obremenjeni. Aktivno
sodelujejo v organizaciji RK. V preteklem letu so učenke skrbele za
pet starejših oskrbovank iz krajevne skupnosti.

• * *
Inipekcija bo zaprla kuhlnjo? - Osnovni šoli Majda Vrhovnik

grozi, da ji bo sanitarna inšpekcija zaprla kuhinjo in jedilnico. Šola si
prizadeva, da bi jo v zvezi z rešitvijo tega problema Mestna izobraže-
valna skupnost vključila v finančni plan za leto 1986, da bi lahko
zgradili jedilnico, prostore za razdeljevanje hrane, rekonstruirali -
kletne učilnice in malo telovadnico. Topei obrok bi po ureditvi
prostorov za prehrano lahko v teh prostorih prejemali tudi učenci
vozači iz Ekonomske srednje šole. Sola potrebuje tudi več zunanjih
sodelavcev za vodenje nekaterih krožkov. S problemi šol bodo sez-
nanili svet KS, splošno delegacijo in delegacijo SIS za vzgojo in
izobraževanje in delegacijo SIS za telesno kulturo, da bi tako tudi po
delegatski poti lahko vplivali na rešitev perečih problemov. Osnovna
šola Majda Vrhovnik bo sodelovala z obema srednjima šolama na
področju poklicnega usmerjanja učencev. Z Ekonomsko srednjo
šolo pa bo poiskala možnost za skupno urejanje učilnice za računal-
ništvo. Vse tri šole bodo okrepile tudi sodelovanje na športnem
področju in se dogovorile o skupni uporabi športnega igrišča. Šole
bodo ob koncu šolskega leta (v maju) pripravile skupno kulturno
prireditev na športnem igrišču. Od Komunalne skupnosti Ljubljana
bodo zahtevali, naj uredi prostor na vrtu bivše vile na severni strani
šole Majde Vrhovnik, kjer je sedaj smetišče in divje parkirišče. A. Ž.


